

ORDERED, That the said petition do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Taschereau* reported "That the Honorable Mr. Justice *Bowen* and himself had, according to order, waited on His Excellency the Governor in Chief, humbly to know what time His Excellency would be pleased to appoint to be attended by the whole House with the Address of this House, and that His Excellency had been pleased to appoint Wednesday next, at twelve o'clock at noon."

Hodie 2^a. vice lecta est Billa, intituled, "An Act to render persons convicted of Petty Larceny competent witnesses."

ORDERED, That the said Bill be committed and to a Committee of the whole House, on Friday next.

Hodie 2^a. vice lecta est Billa, intituled, "An Act for more particularly ascertaining the damages on protested Bills of Exchange in the Province of Lower-Canada, and for repealing certain parts of the Ordinance therein-mentioned."

ORDERED, That the said Bill be committed and to a Committee of the whole House, on Friday next.

A Message from the Assembly by Mr. *Taschereau*,

Which being read was in the words following :

HOUSE OF ASSEMBLY,

Saturday, 21st. January, 1826.

RESOLVED, That a Committee of five Members be appointed to keep up a good correspondence between the two Houses, and to report their proceedings from time to time, with power to send for persons, papers and records for their information.

ORDERED, That Mr. *Taschereau*, Mr. Attorney General, Mr. *Leslie*, Mr. *Blanchet* and Mr. *Clouet* do compose the said Committee.

RESOLVED, That the said Resolution be communicated by Message to the Legislative Council.

ORDERED, That Mr. *Taschereau* do carry the said Message to the Legislative Council.

Attest,

(Signed,) Wm. LINDSAY,
Clk. Assy.

Then the Messenger withdrew.

The Messenger was called in again, and informed by the Speaker that this House will answer by a Messenger of their own.

The said Message of the Assembly being then taken into consideration,

RESOLVED, That this House has received with satisfaction the Message of that House, appointing a Committee to keep up a good correspondence between the two Houses.

RESOLVED, That a Committee of three Members be appointed to keep up a good correspondence between the two Houses, and to report their proceedings from time to time, with power to send for persons, papers and records for their information.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la table.

L'Honorable Mr. *Taschereau* a fait rapport que l'Honorable Mr. le Juge *Bowen* et lui-même, s'étoient rendus conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour savoir humblement de Son Excellence quand il lui plairoit recevoir cette Chambre avec son Adresse, et que Son Excellence avoit bien voulu fixer Mercredi prochain, à midi.

Hodie 2^a. vice lecta est Billa, intitulé, "Acte pour rendre les personnes convaincues de Petit Larcin, Témoins compétents."

ORDONNE', Que le dit Bill soit mis en Comité de toute la Chambre, Vendredi prochain.

Hodie 2^a. vice lecta est Billa, intitulé, "Acte pour constater d'une manière plus particulière les dommages sur les Lettres de Change protestées dans la Province du Bas-Canada, et pour rappeler certaines parties d'une Ordonnance y mentionnée."

ORDONNE', Que le dit Bill soit mis en Comité de toute la Chambre, Vendredi prochain.

Un Message de l'Assemblée par Mr. *Taschereau*,

Lequel étant lu, étoit dans les mots suivans :

CHAMBRE D'ASSEMBLÉE,

Samedi, 21e. Janvier, 1826.

RESOLU, Qu'un Comité de cinq Membres soit nommé pour entretenir une bonne correspondance entre les deux Chambres, et pour faire rapport de ses procédés de tems à autre, avec pouvoir d'envoyer quérir Personnes, Papiers et Records pour son information.

ORDONNE', Que Mr. *Taschereau*, Mr. le Procureur Général, Mr. *Leslie*, Mr. *Blanchet* et Mr. *Clouet*, composent le dit Comité.

RESOLU, Que la dite Résolution soit communiquée au Conseil Législatif, par Message.

ORDONNE', Que Mr. *Taschereau* porte le dit Message au Conseil Législatif.

(Attesté,)

(Signé,) P. E. DESBARATS,
Greffier Asst.

Alors le Messenger s'est retiré.

Le Messenger a été appelé de nouveau et informé par l'Orateur "que cette Chambre enverra une réponse par un Messenger."

Le dit Message de l'Assemblée ayant alors été pris en considération.

RESOLU, Que cette Chambre a reçu avec satisfaction le Message de l'Assemblée et la Résolution de cette Chambre, nommant un Comité pour entretenir une bonne correspondance entre les deux Chambres.

RESOLU, Qu'un Comité de Trois Membres soit nommé pour entretenir une bonne correspondance entre les deux Chambres, et pour faire rapport de ses procédés de tems à autre, avec pouvoir d'envoyer quérir les Personnes, Papiers et Records pour son information.